

## **Bestyrelses- og aktivmøde Mandag d. 24. november kl. 19:30 i Byens Hus Referat**

Tilstede: Annette, Kirsten, Peter, Roger. Afbud: Niels pga. stop af S-tog

1. Valg af mødeleder og referent: Kirsten og Roger
  2. Godkendelse af referat fra sidst afholdte møde: Godkendt
  3. Trafik  
Ekstrapunkter til møde med Park og Vej: prioriteret liste over nye cykelstier.
  4. "Komiteen til forebyggelse af konflikter på stierne rundt om Gentofte Sø"  
Komiteen er kommet op med forslag om udvidelse af sti på vestsiden og at lave den som delt sti i stedet for fælles sti. Både Peter og Roger har kommenteret at delt sti ikke er en god idé, bla. fordi det er pladskrævende. Et af medlemmerne fastholder ønske om forbud mod cykling på vestsiden. Vi afventer hvad formandskabet konkluderer. Vi vil tage komiteen op på vores møde med Park og Vej.
  5. Cykelture  
Vi fortsætter. Næste tur er 10. januar. Det giver god kontakt. Der er mange gengangere blandt deltagerne.
  6. Opgave udvalg: Gentofte – en cykelvenlig kommune  
Hverken formand Britta Riis eller Karen Riis Kjølbye er blevet genvalgt til kommunalbestyrelsen, så der bliver udskiftning. Forventes afsluttet til sommer. Annette vil rundesende Trafiksikkerhedsplan 2021 og tal fra cykelundersøgelse. Annette følger op på Ordrup Gymnasiums cykeltiltag. Hvordan gør man det mere attraktivt at cykle? Kirsten: der mangler cykelstativer bag Klampenborg Station. Mere oplysning om aflåst cykelparkering ved stationer.
  7. Landsmøde lørdag den 25. oktober i Fredericia  
Vedtægtsændringer blev vedtaget med lige over 2/3 flertal. Men de færreste er klar over hvad der er ændret i forhold til de gamle vedtægter. Der blev ikke givet mulighed for at diskutere forslagene, kun at stille afklarende spørgsmål. Direktøren truede med at gå hvis de nye vedtægter ikke blev vedtaget. Skandaløs process. Se beslutningsreferat på <https://www.cyklistforbundet.dk/media/kizpqxc2/landsmoede-2025-referat.pdf>
  8. Generalforsamling  
Dato onsdag den 11. marts 2026, ændret til mandag den 9 marts. Roger prøver at reservere lokale. Gæster afventer vi ser hvordan udvalgsposter i kommunalbestyrelse og opgaveudvalg er afklaret.
  9. Økonomi, Peter  
Peter har rundsendt email om ansøgning om midler til næste år. Deadline er efter vores næste møde, så der vil vi diskutere om vi har nogen projekter vi vil søge støtte til.
  10. Eventuelt  
Annette: grundejerforeningers fællesråd mener hastighed er et problem. Det er vi med på.  
Annette: Ordrup Innovation prøver at se om man kan arrangere fest/cykling efter Tour de Charlottenlund, når gader er afspærret.  
Roger: Vi vil prøve at have en stand/aktivitet på Aktive Forårsdage 2026 den 16. april. Roger deltager i formøde 2. december.
  11. Næste møde  
Onsdag den 28. januar efter møde med Park og Vej 17.30. Hos Annette.
- /Roger